
 
Referat til FAU 

 
Tid  Torsdag 11. jan 2024 kl. 17.15-18.45 
Sted   Oppmøte 3. etg. 

Tilstede:   Ingunn Abusdal Røsok (FAU-leder), Linn Cecilie Haddeland Pouey 

(1.trinn) Eli Loland (nestleder i FAU, 3. trinn), Randi L. Olstad (2. trinn), Margrethe 

Kristiansen (4. trinn), Michelle Grude Heggen( 5.trinn) Eldbjørg Dahl, ( 6. trinn), Susanne 

Hansson( 7. trinn), Kristine Risnes (vara) 

 

 

 
Saker 

Nr Sak 

19-23/24 FAU sine fokusområder:   

- Vikarer  

- Sosiallærer 

- Oppfølging av enkeltvedtak:  

- Ustabilt da de også ikke får en til en de som har krav 

og behov. Skal egentlig følges opp etter vedtak, 

forvaltningslov. 

- Nasjonale prøver 

- Elevundersøkelsen/foreldreundersøkelsen 

- Kommer ut i slutten av januar. Rektor vil da komme 

og snakke litt om den. 

20-23/24 Oppfølging av sak fra sist FAU:  

Åpningstider for SFO 

● I dialog med rektor ta opp: 

- Ser ut til at det ikke blir utvidet eller endret pga. 

økonomi 

 

21-23/24 Oppfølging av saker fra sist FAU:  

Kjøring av søppelbil i Kårholmsveien: Kristiansand kommune har 

svart at søppeltømming i Kårholmsveien skal foregå utenom start- 

og sluttider for skolen.  

● Følger med og melder om det skulle skje igjen.  

22-23/24 Foredrag Gunvor Launes 17. januar 

● 1-4 rydder til. 

● 5-7 rydder ned.  

● Rektor gir beskjed om hvilket rom  

● Gunnvor sender ut spørsmål til samlingene i klassene. 

● 45 min til dialog i etterkant.  

● 1. trinn bruker 7. trinnsrom (samme etasje som gymsal, lengst 
bort i gangen) 

● 2. trinn bruker "Stort møterom" som er oppe ved 
administrasjon/ lærerværelse/ der FAU har møtene sine 

● 3. trinn bruker 6. trinns klasserom (samme etasje som gymsal, 
bortover gangen mot 7. trinn) 

● 4. trinn bruker 5. trinns klasserom (opp trappa til 3 etasje mot 
venstre) 

https://www.facebook.com/lcpouey?__tn__=-UC*F
https://www.facebook.com/groups/1235150430660111/user/100000252433400/?__cft__%5B0%5D=AZU31OBeVKSoWpMs9e_347SDH6fKYgw2-6TwUf7Yel4nPdHMoH0_zHmqL-ffP44L4UusKiOxSIe40YbVb9AvlumlYtuwwXNYCHMdJJxC-CGaMG_8lYz6QPyjAAQgf-tBukXZ4MRvcR6s8aU8pMwDf1PcKrJ-AlcnSkyng0kHotxqksfML2mTr_d-x8cGbVmv3ko&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.facebook.com/groups/1235150430660111/user/583200338/?__cft__%5B0%5D=AZV57VlMdb_ZNkb6Cr2mXyhYs2QkkMChIpu-N1aBnZk8OyXatyHt7izjVVDC0yDJD3r3PfsbyINoElPyaGrmDM6-aWvFukiddgXJXlUDgiPMfqkQyuUwOCj1Wrv2p7VH64h-wvHeEg4qlP0YhpuZrWZtPkt2rei6VI07ESfUvcGa2IkSsHFj-Rk5WiducvCdc2U&__tn__=%5D-R
https://www.facebook.com/groups/1235150430660111/user/583200338/?__cft__%5B0%5D=AZV57VlMdb_ZNkb6Cr2mXyhYs2QkkMChIpu-N1aBnZk8OyXatyHt7izjVVDC0yDJD3r3PfsbyINoElPyaGrmDM6-aWvFukiddgXJXlUDgiPMfqkQyuUwOCj1Wrv2p7VH64h-wvHeEg4qlP0YhpuZrWZtPkt2rei6VI07ESfUvcGa2IkSsHFj-Rk5WiducvCdc2U&__tn__=%5D-R


● 5.-7. trinn bruker ordinære klasserom 

23-23/24 Eventuelt 

1. Status på oppgradering av fotballmål med nye nett, samt 
forbedring av banen som per nå ikke er forsvarlig med 
tanke på HMS. 

- Hører med rektor hva status er der: Banen skal ikke 
lenger være skolens ansvar/utgiftspost. To målnett og 
ballstoppernettet mot volleyballbanen trenger reparasjon 
til våren. Banen har aldri vært farlig, men den har et 
søkk midt på som gjør at ved mye regn så er store deler 
av den dekket av vann. 

 
 

2. Bilder/filming av andres barn på skolearrangementer.  
Rektor har lagt ut informasjon på nettsiden om regler og rammer.  

 
3. Dugnad på GPS eller andre muligheter for arrangementer 

som er mer samlende.  
● Jobbe med og formidle formål og hensikt med tiltaket.  
● Kom med et forslag som evt er mer samlende og som 

en kan tenke seg og være mer og arrangement. 
● Eksempelvis: Pengene du får for 17 mai planlegging i 7. 

går til klassetur i 9. trinn  
● Rykter om at GPS gått i minus - Ta det opp i GPS 

komite. 
 

4. Lærertetthet 
● Mye bruk av vikarer og til dels dårlig informasjon om 

vikarbruk på de ulike trinnene. Skaper uro og sosial vegring. 

- Like kontinuitet og forutsigbarhet for barna 

- Ønsker: Tydeligere formidling av fravær hos lærerne  

til foreldre og kontinuitet i bruk av vikarer (langsiktig)  

på trinnet.  

- Hva sier lærerne? 

- Samlet stemme fra foreldre på alle trinn.  

- Ber rektor si noe om temaet på neste FAU-møte.  

 

5. Sosiallærer 

- FAU ønsker fremdeles en egen sosiallærer for og sikre 

kompetanse og god oppfølging og koordinering av 

tiltak og behov i 100% ressurs.  

6. FAU oppfordrer foreldre til å gjøre ting sammen og jobbe 

sammen for barna våre.  

7. Vennegrupper: Vurdere måten lærerne fremlegger 

vennegrupper, formulering som gjør det mer attraktivt og 

der foreldrene aktivt må velge å ikke delta fremfor å aktivt 

velge å delta. 

8. Jule-/sommeravslutninger: FAU ønsker at disse skal være 

samlende. Vi ser på det som positivt for klassemiljøet at 

barn, foresatte og lærere blir kjent og treffes sosialt.   

 

  
 

 



 

 


